

# METROPOLITAN®

DESIGN BY PETER MALY & CARSTEN GOLLNICK



**JAB**  
ANSTOETZ

# METROPOLITAN®

DESIGN BY PETER MALY & CARSTEN GOLLNICK

Die Designer Peter Maly und Carsten Gollnick haben der Vorhangstangen-Kollektion METROPOLITAN eine moderne, auf pure Materialwirkung und Eleganz ausgerichtete Gestaltung mitgegeben.

Die technische Umsetzung und Herstellung, vom Träger bis zum Endstück, kommen aus einer Hand. Die hochwertige Verarbeitung und der hohe Qualitätsanspruch sind die Grundlagen für ein langlebiges Produkt von ästhetischer Beständigkeit. Made in Germany.

*The designers Peter Maly and Carsten Gollnick have given the METROPOLITAN curtain pole and track systems collection a modern-orientated design based upon their elegance, and the visual effects of many different materials.*

*The technical transformation of this collection as well as the production of the individual elements come from one source. The high-quality of manufacture as well as the emphasis on high quality are demonstrated by the products' longevity and timeless design. Made in Germany.*



# CENTER LUCENT

center lucent • LIVINGSTONE 1-8725-070



# OCTAVE



**JAB**  
ANSTOETZ

octave · VIVIEN 1-6650-020

TWICE



bolt · RIA 1-6617-090

TRIM 2



trim 2 · KORA VOL. 2 1-6607-080

mood · HANADI 1-6616-090



MOOD

**JAB**  
ANSTOETZ

# FRAME



frame · METTE 1-6696-070



basic 3 · CHLOE 1-8721-090





EXPANSION • MATERIALS • LUXURY



extended • PAPILLON 1-8744-090



noblesse • CRISTALLE 1-7723-198



LIVING

# ELLIPSE

ellipse 2 · TOP VOL. 2 1-6652-083





**JAB**  
ANSTOETZ